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Valt. Wahlstedt ym. on jättänyt 13.6.2016 valtuustoaloitteen siitä, että tulisi
selvittää paikallisten liikuntaseurojen halukkuutta ja mahdollisuutta
hallinnoida ja hoitaa liikuntapaikkoja itsenäisesti.

Aloite on oheismateriaalina.

Liikuntapalvelut on käynyt vuoropuhelua kaupungissa toimivien seurojen
kanssa asiasta sähköisesti sekä yksitellen pohtien lajien erityispiirteitä.
Lisäksi liikuntapalvelut järjesti liikuntaseuraillan 10.4.2017 Uudessa
Paviljongissa.

Kysely lähetettiin kaikille kauniaislaisille seuroille sähköpostitse. Koska
vastauksia ei saatu, liikuntapalvelut lähestyivät seuroja yksitellen sekä
puhelimitse, että kasvotusten. Seurat eivät tässä vaiheessa ilmaisseet
kiinnostuksensa asiaan liittyen. Liikuntaseuraillassa 10.4.2017, asiaa
kysyttiin jälleen avoimesti ja valtuustoalote käytiin läpi seurojen kanssa,
tällöin paikalla oli kaikki Kauniaisissa toimivat suuret seurat sekä suurin
osa pienimmistäkin. Tilaisuudessa  GrIFK Fotboll rf, GrIFK Jääkiekko sekä
Kauniaisten taitoluisteluklubi kertoivat yleisellä tasolla meneillään olevista
hankkeistaan ja ilmaisivat niihin liittyen kiinnostuksensa mahdollisesti
kantaa suurempaa vastuuta ko. liikuntapaikkoihin liittyen oman projektinsa
kehyksissä.

Paikalliset seurat eivät ole kerättyjen tietojen perusteella olleet halukkaita
hallinnoida tai hoitaa liikuntapaikkoja itsenäisesti, GrIFK Fotboll rf.ää,
GrIFK Jääkiekkoa sekä Kauniaisten taitoluisteluklubia (KaTa)
lukuunottamatta. Edellä mainituilla seuroilla on vireillä omia hallihankkeita,
joiden toteutuminen liittyy olennaisesti tiettyjen liikuntapaikkojen
pitkäaikaiseen vuokraan. Rakenteilla oleva GrIFK Fotboll rf hanke jäähallin
viereisellä tekonurmikentällä on edellä mainittuun viitaten pisimmällä oleva
projekti. Liikuntalautakunta on käsitellyt hanketta 14.6.2016 (§ 23) sekä
12.4.2017 (§ 20), kaupunginhallitus 19.4.2017 (65 §) sekä 17.5.2017 (113
§) ja kaupunginvaltuusto 24.4.2017 (28 §) ja 22.5.2017 (45 §).
Liikuntapalveluilla on valmiudet valmistella GrIFK Jääkiekon sekä
Kauniaisten taitoluisteluklubin (KaTa) mahdollista omaa hanketta kun
hanke edistyy. Tämä pätee myös mahdollisiin muihin tulevaisuuden
hankkeisiin.

Todettakoon, että asiaan liittyy paljon vastuukysymyksiä. Kaupungin
hallinnassa olevat liikuntapaikat hallinnoidaan ja hoidetaan
ammattitaitoisen henkilökunnan avulla.Osassa laitoksia on paljon



tekniikkaa ja laitteistoa joka vaati tietyn tason koulutuksen tai tiettyä
ammattitaitoa ja näin ollen tulisi varmistua siitä, että se taho joka
mahdollisesti hallinnoisi ja hoitaisi laitosta omaa riittävän ammattitaidon.
Toisaalta, kaupungilla on olemassa erillissopimuksia ja toimintamalleja
tiettyjen laitoksien ja tiettyjen seurojen osalta (esim. Grani Simmis,
Gallträsk segelsällskap, GrIFK Alpine) jolloin seura joko osittain tai
kokonaisvaltaisesti vuokraa erilaisia tiloja kaupungilta ja jossa he silloin
toimivat itsenäisesti osan vuorokaudesta (uimahalli) tai osan vuodesta
(pujottelurinne) ilman, että kaupungin henkilökunta on läsnä. Näissä
tilanteissa liikuntapalveluilla kuitenkin säilyy tietty vastuu hallinnassa
olevasta tilasta ja tämän myötä jatkuva vuorovaikutus seurojen kanssa on
erittäin tärkeää.

Liikuntapalvelut jatkaa näin ollen keskustelua eri seurojen kanssa,
mahdollisten yhteisien toimintamallien löytämiseksi ja aiheesta on määrä
keskustella jälleen seuraavassa liikuntaseuraillassa keväällä 2018.
Olemassa olevien halli- ym. projektien osalta keskustelu jatkuu
kaupunginjohtajan johdolla.

Sivistystoimenjohtaja:

Liikuntalavaliokunta päättää omalta osaltaan hyväksyä liikuntapalveluiden
vastauksen valt. Wahlstedt ym. aloitteeseen ja lähettää sen edelleen KH:lle
ja KV:lle.

Päätös:
 Päätösehdotus hyväksyttiin.


